
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 2. oktober 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1445
Vil ministeren redegøre for, hvor lang tid det i gennemsnit tager at behandle en an
modning om sikkerhedsgodkendelse, og vil ministeren i forlængelse heraf tilkendegive, 
hvorvidt han er tilfreds med denne sagsbehandlingstid? Er ministeren enig i, at sagsbe
handlingstiden er en hindring for bemandingen af vigtige funktioner i f.eks. Forsvaret, 
Hjemmeværnet, lufthavne mv.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mikkel Bjørn (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på mikkel.bjoern@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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